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OR.0022.162.2021 

 

 

Protokół Nr 162/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 22 listopada 2021 r. 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki – Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki - Wicestarosta Rypiński  

Monika Kalinowska – Członek Zarządu 

Piotr Makowski – Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska- Skarbnik Powiatu 

Aleksandra Błaszczak - Sekretarz Powiatu 

 

oraz: 

Marek Bruzdowicz -  Zastępca Dyrektor ds. Medycznych w SP ZOZ Rypin  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu, 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał, 

3. Wnioski i prośby mieszkańców ,  

4. Omówienie sytuacji w SP ZOZ Rypin, 

5. Zakończenie. 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 8.00 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego 

posiedzenia Zarządu nr 161/2021 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

        Uchwała Nr 484/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie  w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do oceny merytorycznej ofert i przedłożenia propozycji wyboru ofert, na które 

proponuje się udzielenie dotacji w otwartym  konkursie ofert na powierzenie prowadzenia 

„Punktu Nieodpłatnej Pomocy Prawnej i Nieodpłatnego Poradnictwa Obywatelskiego Powiatu 

Rypińskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej” w 2022 roku oraz uchwalenia 

regulaminu jej pracy. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
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        Uchwała Nr 485/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie  w sprawie: odrzucenia ofert w 

postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na organizację i przeprowadzenie kursów 

dla uczniów i nauczycieli w ramach realizacji projektu „Nowe umiejętności uczniów drogą do 

sukcesu”, w częściach 4, 5 i 6 zamówienia. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

        Uchwała Nr 486/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie  w sprawie: unieważnienia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na organizację i przeprowadzenie kursów 

dla uczniów i nauczycieli w ramach realizacji projektu „Nowe umiejętności uczniów drogą do 

sukcesu”, w częściach 7 i 8 zamówienia. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

        Uchwała Nr 487/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie  w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

do reprezentowania Zarządu Powiatu w Rypinie. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

        Uchwała Nr 488/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie  w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

do reprezentowania Zarządu Powiatu w Rypinie. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

        Postanowienie Nr 489/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie  w sprawie wydania opinii w 

przedmiocie zaliczenia:  

1.drogi wewnętrznej położonej w miejscowości Kiełpiny, Gmina Wąpielsk ( dz. nr ewid 109/1), 

2.drogi wewnętrznej położonej w miejscowości Radziki Małe, Gmina Wąpielsk (dz. nr ewid 

216/3), do kategorii dróg publicznych. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższe postanowienie zostało przyjęte 

jednomyślnie. 

 

        Uchwała Nr 490/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie  w sprawie wyrażenia zgody na 

zawieszenie zajęć w Zespole Szkół nr 2 im. Unii Europejskiej w Rypinie. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie 

 

        Uchwała Nr 491/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie  w sprawie wyrażenia zgody na 

zawieszenie zajęć w klasie IVA Technikum w Zespole Szkół nr 3 im. Bogdana Chełmickiego 

w Rypinie. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie 

 

        Uchwała Nr 492/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie  w sprawie wyrażenia zgody na 

zawieszenie zajęć w klasie IID Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół nr 1 im. ks. 

Czesława Lissowskiego w Rypinie. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie 
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Ad. 3 

Zarząd Powiatu rozpatrzył następujące wnioski i prośby mieszkańców: 

1.Spółka Rejs prosiła o pozwolenie na przejście kabla przez działkę należącą do Powiatu 

Rypińskiego pozostającą w zarządzie Zarządu Dróg Powiatowych sąsiadującą z działką 

należącą do Rejs Spółka z o.o.   

2. Dyrektor ZS nr 5 Pan Tomkowski zwraca się z zapytaniem kto przeprowadzi w imieniu i na 

rzecz jednostki postępowanie na zakup oleju opałowego?  

3.Pani Sekretarz poinformowała, że odbyła się kontrola w placówkach powiatowych, kontrola 

przez Sąd Rejonowy w Rypinie w DPS, w SP ZOZ, w placówce opiekuńczo- wychowawczej. 

Wszystkie kontrole wypadły pozytywnie. Szpital przeprowadza również postępowanie na 

wyłonienie Biegłego Rewidenta, wpłynęło sześć ofert.  

Pani Monika Kalinowska zapytała, czy już teraz była informacja w tym zapytaniu odnośnie 

terminu, aby był dużo wcześniej.  

Pani Sekretarz powiedziała, że tą specyfikację prowadzi szpital.  

Pani Monika Kalinowska powiedziała, że po tej sytuacji  z tego roku, gdzie na ostatnią chwilę 

było zrobione wszystko przez Biegłego Rewidenta, należałoby taki zapis umieścić.  

Pani Sekretarz powiedziała, że raczej nie ma takiego zapisu, aby było wykonane sprawozdanie 

prędzej.  

 

Ad. 4 

Starosta powiedział, że jest powrót do tematu płatnego parkingu przy szpitalu. Jest pierwsza, 

wstępna analiza ile ewentualnie szpital mógłby na tym zyskać. Takie rozwiązanie 

rozkorkowało by parking. Samochodów jest coraz więcej i jest spory kłopot. Starosta 

powiedział, że sceptycznie do tego podchodził prędzej, ale widząc co się dzieje na tym parkingu 

to jest tam spory kłopot. Zdarzają się też sytuacje, że ktoś przyjeżdża, parkuje przy szpitalu i 

idzie do miasta.  

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że temat jest z jednej strony oczywisty i pożądany, a z 

drugiej strony wiadomo, że budzi pewne wątpliwości, bo zawsze jakakolwiek strefa płatnego 

parkowania wywołuje pewien opór i emocje. Opłaty, które byłyby wprowadzone nie są 

uciążliwe. Pracownik płaciłby 30 zł na miesiąc jeśli nie przekraczałby 160 godzin i będzie miał 

gwarantowane miejsce. Pracownicy, którzy pracują więcej niż 160 godzin, ponieważ są 

pracownicy, którzy pracują nawet i 400 godzin to koszt musi być proporcjonalny, stawka będzie 

zryczałtowana i wtedy wyniesie 50 zł za miesiąc.  

Starosta zapytał o stawki dla pacjentów.  

Pan Marek Bruzdowicz odpowiedział, że 15 minut jest darmowych, bo są sytuacje, że trzeba 

tylko wjechać kogoś wysadzić lub odebrać. Opłaty jednostkowe jeśli ktoś będzie wjeżdżał na 

godzinę lub dwie nie są jeszcze dokładnie określone, ponieważ będzie to zależało od firmy, 

która wygra przetarg. Najczęściej jest to około 2 zł za godzinę. Wcześniej były rozmowy z 

dwiema firmami apropo ryczałtu dla szpitala, bo firma wchodzi i będzie czerpała korzyści z 

tego, a szpital też chce mieć z tego korzyści i wstępnie była mowa o 3- 3,5 tyś. zł netto dla 

szpitala. W skali roku to będzie około 40 tyś. zł. Niektórzy mogą powiedzieć, że to mało, ale 

ważne, że parking będzie uporządkowany, będzie bezpieczniej, a dodatkowo jeszcze pieniądze 



4 

dla szpitala. Szpital chce, aby było na terenie parkingu stanowisko do ładowania samochodów 

elektrycznych.  

Starosta zapytał, czy takie stanowisko jest w ramach tej firmy, czy osobno trzeba we własnym 

zakresie zakupić?  

Pan Marek Bruzdowicz odpowiedział, że będzie taki wymóg i wtedy będzie to w zakresie firmy.  

Starosta powiedział, że trzeba przemyśleć w którym miejscu będzie postawiony punkt do 

możliwości opłaty, bo to jest ważne. 

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że ruch będzie jednokierunkowy, wjazd będzie zaraz za 

światłami i każdy będzie musiał objechać szpital. Żeby dla każdego było uczciwie i optymalnie 

to ten punkt opłat znajdowałby się przy tylnym wyjściu ze szpitala w okolicach laboratorium i 

rentgena. Jest to jeszcze do ustalenia. Również jest miejsce przy hydrancie, gdzie nie ma 

miejsca parkingowego bo hydrant wchodzi w to stanowisko, ale 2/3 tego stanowiska jest wolne, 

więc jakby tam postawił parkomat do płacenia to byłoby też bardzo dobrze.  

Starosta powiedział, że rozumie iż jeśli chodzi o karetki to nie będzie kłopotu i będą wyjeżdżały 

bez problemu.  

Pan Marek Bruzdowicz odpowiedział, że karetki mają priorytet i nie ma żadnych blokad. Pan 

Marek Bruzdowicz powiedział, że odnośnie COVID-19 to zdaniem pana dyrektora należy ich 

traktować tak jak osoby z grypą. Trzeba się nauczyć z tym żyć.  

Starosta powiedział, że kolejny temat to kredyt obrotowy, który szpital chce zaciągnąć. Były 

rozmowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, ale pojawiła się nowa opcja PKO BP, który 

obsługuje jednostki powiatowe i nie wymagają poręczenia co jest ważną informacją, bo na tą 

chwilę byłby spory kłopot jeśli chodzi o poręczenie kredytu przez Starostwo dla szpitala. Była 

rozmowa z główną księgową, która przedstawiła sytuację. PKO BP chce przejąć także kredyt, 

który jest w BGK. Musiałoby być jasno określone ile można na tym zyskać, bo jeśli to ma być 

niewielki zysk czy wyrównanie to nie ma sensu.  

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że będą prowadzone jeszcze rozmowy.  

Starosta powiedział, że powiat jest zablokowany co roku na 700 tyś. zł, więc to też jest spora 

kwota i taka kwota musi być zabezpieczona w razie gdyby coś się działo nie tak.  

Pan Paweł Sobierajski zapytał, czy zabezpieczana jest kwota niespłacona? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak.  

Starosta powiedział, że jest to kwota niespłacona w danym roku. Do 2024 roku jest to 

poręczenie kredytu. Starosta poprosił dyrektora o informacje z PKO BP dotyczące kredytu 

krótkoterminowego i o informacje o inwestycjach, które są realizowane. 

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że kredyt z PKO BP i ich wstępna informacja i propozycja 

sprowadza się do dwóch form kredytowania, co najważniejsze bez poręczenia jedna i druga 

forma. W pierwszej formie możliwość spłacania bieżącego, wszelkich faktur to szpital nie 

otrzymuje pieniędzy z banku, ale do kwoty np. 500 tyś. zł  można przekazywać im faktury na 

bieżąco i jest około 2,5 miesiąca na spłatę tych środków, które zostały wydane przez bank na 

pokrycie tych faktur. Cały czas by to było uzupełniane, ile szpital by spłacił wcześniejszych 

faktur do banku to na tyle by się odradzał ten kredyt do tych 500 tyś. zł.  A druga forma jest 

zwykła, podstawowa, gdzie szpital otrzymuje gotówkę np. 500 tyś. zł i szpital decyduje o tym 

na co te pieniądze będą wydane. W jednej i drugiej sytuacji prawdopodobnie WIBOR-y są stałe 

dla wszystkich. Generalnie jest bardzo niska marża i niskie oprocentowanie i co najważniejsze 
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bez poręczenia. Po informacji, że szpital skłania się ku PKO BP teraz jest informacja z BGK, 

że oni również nie wymagają jednak poręczenia. Jest to też pewien argument, że jeżeli będzie 

dobra propozycja ze strony PKO BP o przejęciu starego kredytu to niech przejmą, ponieważ 

widać, że traktują SP ZOZ poważnie. Jest to bank polski z największym zabezpieczeniem, także 

nie ma żadnego ryzyka.  

Pan Paweł Sobierajski zapytał jaka mniej więcej jest teraz marża kredytu inwestycyjnego?  

Starosta powiedział, że to jest kredyt  krótkoterminowy z przeznaczeniem np. na inwestycje. 

Starosta zapytał jak wygląda sytuacja z umową, ponieważ wiadomo, że wszystko jest w 

zawieszeniu.  

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że na początku grudnia ma być rozstrzygany konkurs 

ostatecznie. Trwa to już bardzo długo. Na dzień dzisiejszy w toku jest przebudowa oddziału 

położniczego i oddziału ortopedii, prace są zaawansowane i około 50 % zostało już wykonane. 

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że chciałby, aby najpóźniej od 1 stycznia ortopedia została 

przeniesiona już do nowej przestrzeni.  

Starosta powiedział, że jeśli chodzi o oddział kowidowy to czy coś wiadomo? Sporo osób jest 

hospitalizowanych i aktywnych w powiecie. Dziś została podjęta decyzja o zawieszeniu ZS nr 

2, czyli największej szkoły w powiecie. Starosta powiedział, że oddział kowidowy, który 

funkcjonował w szpitalu rypińskim miał dobrą renomę i ludzie chwalili. Teraz trzeba 

wyjeżdżać do innych miast, ponieważ tego oddziału nie ma. Starosta zapytał, czy jeśli byłaby 

potrzeba utworzenia oddziału kowidowego, to tylko oddział rehabilitacji wchodzi w grę? 

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że zamknięcie oddziału rehabilitacji najmniej by zakłóciło 

pracę szpitala.  

Starosta powiedział, że na oddziale dziecięcym jest duże obłożenie, więc ten oddział nie jest 

brany pod uwagę. 

Pan Marek Bruzdowicz odpowiedział, że na oddziale dziecięcym jest duże obłożenie i kosztem 

dzieci nie można zamykać oddziału dla osób, które nie chcą się szczepić. Byłoby to niemoralne 

i nieetyczne. Do utworzenia oddziału kowidowego jest potrzebna jeszcze kadra, ponieważ sama 

przestrzeń niczego nie załatwi. Lekarze w zdecydowanej większości są przeciwni, żeby brać 

udział w pracy na oddziałach kowidowych. Najbardziej skuteczne zamknięcia, jeśli by się 

chciało utworzyć oddział kowidowy to byłoby zamknięcie oddziału wewnętrznego, bo tam jest 

najwięcej personelu i ten zespół wszedłby w rolę zespołu kowidowego. To oznaczałoby 

uniemożliwienie leczenia jakichkolwiek chorób ogólnych, internistycznych w powiecie 

rypińskim osób zaszczepionych na rzecz osób niezaszczepionych. Pan Marek Bruzdowicz 

zapytał jak postąpić, czy zamykać oddziały, które przyjmują pacjentów? 

Starosta odpowiedział, że jeśli będzie nakaz Wojewody to nie będzie innego wyjścia.   

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że tak długo jak to będzie w woli szpitala to będą starania, 

aby jak najdalej to odwlec.  

Starosta powiedział, że trzeba zaznaczyć, iż w 2020 roku szpital jako jeden z niewielu w 

województwie działał ponad 100 %, ponieważ było 106 % wypracowanego kontraktu. Inne 

szpitale były w zawieszeniu i tylko zajmowały się kowidem. Szpital rypiński poniósł za to 

stratę.  

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że ekonomicznie rypiński szpital stracił na tym. 
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Starosta powiedział, że tak. Są plusy i minusy tego, że szpital rypiński nie stał się 

jednoimiennym. Nie wiadomo, czy w innym przypadku kadra by się utrzymała.  

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że wielu lekarzy nie chce pracować na oddziałach 

kowidowych. 

Pan Paweł Sobierajski zapytał, czy osoby z COVID- 19 w szpitalu to w 100 % osoby 

niezaszczepione? 

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że z Covid-19 2-4 % to są też osoby zaszczepione, ale 

chorzy, wymagający opieki medycznej są tylko Ci, którzy się nie zaszczepili. 

 

Ad. 5 

     Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku  

z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta 

Jarosław Sochacki zamknął o godz. 9.30 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

22 listopada 2021r. Na tym protokół zakończono i podpisano.   

 

 

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki  
Protokołowała  

Katarzyna Duchewicz 


